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Z jednání obecního zastupitelstva 
 
Usnesení č. 10 ze zasedání obecního zastupitelstva obce Bystré, které se 
konalo dne 16. srpna 2023 v obecní hospůdce. 

Obecní zastupitelstvo obce Bystré na tomto zasedání:  
1. Schvaluje 

a) mimořádnou splátku úvěru u KB ve výši 700.000,- Kč 
b) rozpočtové opatření č. 10/2023 
c) smlouvu o opravě komunikace u čp. 26 s firmou Swietelsky dle výsledku výběrové- 
    ho řízení 
d) opravu komunikací zástřikovou metodou TURBO po obdržení minimálně třech na- 
    bídek a následného výběru 
e) zásady pro poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bystré na rok 2023 čj. DP 05/2023  
    včetně vzoru smlouvy ve výši 5.000,- Kč pro základní organizaci Českého svazu  
    včelařů v Bystrém 
f) smlouvu o výpůjčce pozemku p.č. 414, k. ú, Bystré v O. h. uzavřenou mezi majite- 
    lem t.j. Římskokatolickou farností Bystré v O. h. a obcí Bystré 
g) poskytnutí finanční podpory z rozpočtu obce Bystré ve výši 5.000,- Kč dle předlože- 
    né žádosti Diakonie Broumov, sociální družstvo 
h) navýšení počtu hodin prací v obci mimo rozsah činnosti zastupitele: 
    Ševc Leoš max. 300 hod. ročně - opravy v areálu Koupaliště, práce na opravách  
    vodovodu a kanalizace, práce s obecní mechanizací 
    Lukášek Josef max. 300 hod. ročně - práce s obecní mechanizací, údržba veřej- 
    ných prostranství 

2. Bere na vědomí 
a) zprávu o rozpočtovém opatření č. 7, 8, 9 
b) zprávu o plnění usnesení č. 9-2022-26 ze dne 21. 6. 2023 
c) zprávu o došlé a projednané korespondenci 
d) zprávu o odpadovém a lesním hospodářství 
e) zprávu o prováděných pracích v obci 
f) zprávu o kulturních akcích v obci 

3. Projednala 
a) žádost pana Michala Macka o úpravu nájemní smlouvy areálu Koupaliště 
 
 
Usnesení č. 11 ze zasedání obecního zastupitelstva obce Bystré, které se 
konalo dne 13. září 2023 v obecní hospůdce. 

Obecní zastupitelstvo obce Bystré na tomto zasedání:  
1. Schvaluje 

a) zhotovitele oprav místních komunikací zástřikovou metodou „Turbo“ firmu Opravex  
    Nymburk dle výsledku výběrového řízení a dle směrnic obce Bystré 
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b) podání žádosti a finanční spoluúčast obce na pořízení zásahového vozidla SDH 
c) změnu dodavatele elektrické energie obce, a to firmu Vemex Energie a.s. 
d) odkoupení pozemku u čerpací stanice vodovodu v rozsahu I. stupně ochranného  
    pásma, p. č. 3688 zapsaném na LV č. 211 v k. ú. Sněžné od dosavadního majitele  
    p. ing. Pavla Michla z Houdkovic, za nabídkovou cenu 40,00- Kč/m2 

2. Bere na vědomí 
a) zprávu o rozpočtovém opatření č. 11 
b) zprávu o plnění usnesení č. 10-2022-26 ze dne 16. 8. 2023 
c) zprávu o došlé a projednané korespondenci 
d) zprávu o odpadovém a lesním hospodářství 
e) zprávu o prováděných pracích v obci 
f) zprávu o kulturních akcích v obci 
g) informaci o plánovaných změnách ÚP obce Bystré 

3. ukládá 
a) starostovi a místostarostovi projednat diskusní podněty a informovat zastupitelstvo  
    na příštím zasedání 
b) ing. Bartošovi projednat s majitelem pozemků u koupaliště vyřezání náletových  
    rostlin nad požární nádrží 
 
 
Usnesení č. 12 ze zasedání obecního zastupitelstva obce Bystré, které se 
konalo dne 11. října 2023 v zasedací místnosti obecního úřadu. 

Obecní zastupitelstvo obce Bystré na tomto zasedání:  
1. Schvaluje 

a) kupní smlouvu o koupi pozemku pod autobusovou zastávkou a přilehlých prostor  
    dle geometrického plánu č.156-304/2005 tzn. pozemek p.č. 3/2, sloučený s pozem- 
    kem p. č. 3/1a v k.ú. Bystré v Orlických horách 
b) kupní smlouvu o koupi pozemku p. č. 3688 v k. ú. Sněžné v Orlických horách 
c) rozpočtové opatření č. 12/2023 
d) obecně závaznou vyhlášku obce Bystré o místním poplatku za obecní systém od-  
    padového hospodářství 
e) veřejnoprávní smlouvu o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bystré na rok 2023  
    č. 05/2023 ve výši 5.000,-Kč základní organizaci Českého svazu včelařů v Bystrém 
    dle schválených zásad o poskytnutí dotace č. DP 05/2023 
f) záměr zřídit věcné břemeno k dotčeným nemovitostem dle Smlouvy č.121401/IV- 
    12-2023761 pro ČEZ Distribuce a.s. 

2. Stanovuje 
a) poplatek za svoz komunálního odpadu ve výši 750,-Kč za rok 

3. Bere na vědomí 
a) zprávu o plnění usnesení č. 11-2022-26 ze dne 13. 9. 2023 
b) zprávu o došlé a projednané korespondenci 
c) zprávu o odpadovém a lesním hospodářství 
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d) zprávu o prováděných pracích v obci 
e) zprávu o připravovaných kulturních akcích v obci 

 

Usnesení č. 13 ze zasedání obecního zastupitelstva obce Bystré, které se 
konalo dne 15. listopadu 2023 v zasedací místnosti OÚ 

Obecní zastupitelstvo obce Bystré na tomto zasedání:  
1. Schvaluje 

a) návrh rozpočtu Obce Bystré na rok 2024 
b) návrh střednědobého výhledu rozpočtu Obce Bystré na období 2025 - 2028 
c) navýšení nájemného za užívání zděného objektu v areálu Koupaliště na částku 
    4.000,- Kč za víkendové akce (pá-ne) s tím, že občanům s trvalým pobytem v obci  
    Bystré je poskytována 50 % sleva. V nájemném je zahrnuta cena energií. Spolkové  
    organizace působící v obci Bystré nájemné nehradí.  
d) navýšení nájemného místnosti SPOZ vč. kuchyňky v čp. 88 (bývalá škola) za 
    jednodenní akce na částku 1.000,- Kč. v období od 1. 4. do 30. 9. a 1.600,- Kč  
    v období od 1. 10. do 31. 3. V nájemném je zahrnuta cena energií. Pronájem bude  
    poskytován výhradně občanům s trvalým pobytem v obci Bystré. Spolkové organi-  
    zace působící v obci Bystré nájemné nehradí.  
e) mimořádnou splátku úvěru u KB ve výši 350.000,- Kč. 
f) poskytnutí finančního daru z rozpočtu obce Bystré na rok 2023 Hospici Anežky  
   České ve výši 5.000,- Kč 
g) koupi kontejneru na sběr textilu v ceně 24.990,- Kč bez DPH 
h) hlavní inventarizační komisi ve složení Pavel Hejzlar, Josef Mach, Josef Lukášek 
i)  přijetí finančního daru 

2. Určuje 
a) v souladu s § 84, odst. 2, písmeno m zákona o obcích č. 128/2000 Sb. ve stávajícím 
    znění, že pro výkon funkce starosty bude člen zastupitelstva obce Leoš Ševc uvol- 
    něn s účinností od 1. 1. 2024 

3. Stanovuje 
a) v souladu s § 72, odst. 1 a § 82 odst. 2 písmeno n zákona o obcích č. 128/2000  
    Sb. ve stávajícím znění odměnu starosty dle přílohy k nařízení vlády č. 318/2017  
    Sb. ve stávajícím znění 

4. Bere na vědomí 
a) zprávu o plnění usnesení č. 12 – 2022-26 ze dne 11. 10. 2023 
b) zprávu o rozpočtových opatření č. 13 a 14/ 2022-26  
c) zprávu o došlé a projednané korespondenci 
d) zprávu o odpadovém a lesním hospodářství 
e) zprávu o prováděných pracích v obci 
f)  zprávu o připravovaných kulturních akcích v obci 
g) okamžité řešení stávajících DPP dle dohody a potřeb obce 
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Důležitá upozornění 

Stalo se  

Bysterská pouť 

Letošní pouť v Bystrém připadla na poslední srpnový víkend. Trochu netradičně vše 
odstartovalo v sobotu pečením masíčka v areálu Koupaliště, kdy přálo počasí a dalo 
se posedět i venku. Dobře posilněni jsme pak večer mohli zavítat do obecní hospůdky 
na taneční zábavu, kterou pořádal SDH Bystré. Návštěvnost byla nakonec slušná, a 
tak se tancovalo do časných ranních hodin.  
V neděli nejdříve proběhla mše v kostele svatého Bartoloměje. Tradiční nedělní 
odpoledne odstartovalo vystoupením dechového seskupení Bysteranka. Nechyběly 
tradiční pouťové atrakce, nějaký ten stánek a občerstvení. To bylo zajištěno  u auto-

 

 

Místní knihovna je otevřena 16:00-18:00 v těchto termínech:  

prosinec 13.       leden 10. a 24.     

únor 7. a 21.    březen 6. a 20. 

Přijďte si vybrat z nové kolekce knih. 

 
Na vaši návštěvu se těší Ivana Pokorná 
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busové zastávky i v obecní hospůdce. Pro návštěvníky byl otevřen Ateliér s vůní 
benzínu, kde v přízemí bylo možno přivonět i k mnoha bylinkám.  
Uprostřed odpoledne se pak výrazně zhoršilo počasí, což mnohé návštěvníky 
donutilo odejít dříve, než plánovali, a dá se říci, že to tak nějak pouťové odpoledne 
předčasně ukončilo.   
Závěrem bych rád připomněl, že v pořádání pouťových a posvícenských  zábav se 
v Bystrém střídají bysterské spolky – SDH, myslivci a osvětová beseda. Během 
přestavby obecní hospůdky a covidu se pořadatelství ujal obecní úřad s kulturní 
komisí. Nyní jsme se opět vrátili ke střídání, a tak letošní rok připadl hasičům, příští 
rok budou mít na starost myslivci a napřesrok se pořadatelství ujme osvětová beseda.  

Leoš Ševc 
 

Tradiční pouťový fotbalový mač svobodní X ženatí 

Poslední dva roky se zápas odehrával poblíž centra dění celé pouti a nakonec i letos 
jsme upustili od přesunu na hřiště. Jelikož na samotný mač zůstalo jen několik diváků, 
zaimprovizovali jsme a vytvořili jsme jakési hřiště za autobusovou zastávkou vedle 
fary. Na velmi nerovném a malém hřišti se hrálo 3 hráči v poli + brankař. I za těchto 
podmínek byl nakonec tradiční mač odehrán a k vidění bylo i mnoho hezkých 
kombinací. Posílený tým svobodných se tentokrát snažil překazit vítěznou šňůru 
ženatých a sehrál vyrovnanou partii. Nicméně ženatým vyšlo několik krásných 
kombinací a nakonec udrželi těsné vítězství 4:3.  

Leoš Ševc 
 

Volejbal v Bystrém 

Stejně jako loni se jeden náš tým 
zúčastnil turnaje ve Velké Jesenici 
smíšených družstev, a to 9. září. 
Bysteráci složili dohromady tým 
s názvem Rodinný a podali slušné 
výkony, při kterých chybělo jen 
trochu více sehranosti a zkušeností. 
Pořadatelé jim sice připsali krásné 
3. místo, nicméně po jednom 
chybném zápisu mělo být správně 
4. místo. I tak byl tým s výkonem 
spokojený a to zejména po pos-
ledním zápase. V něm hodně trápil 
vítěze turnaje, kterému vzal set a 

nechybělo málo k výhře.  
Letos se díky nádhernému podzimu hrálo dlouho i na domácí půdě v areálu 
Koupaliště, kde se nově scházíme v pondělí a pátek. Ukončení sezóny pak připadlo 
na 7. října, kdy se na domácím hřišti uskutečnil turnaj s kamarády z Náchoda a 
dokonce k nám zavítal i jeden tým z Hradce Králové pod názvem Černý mamby. Letos 
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se turnaje zúčastnilo rekordních 6 týmů. Tři domácí, dva z Náchoda a jeden z HK. 
Tomu se musel uzpůsobit i herní systém, neboť se vše odehrálo na jednom kurtu.  
Počasí celkem přálo a za velmi přátelské a někdy i sportovně napjaté atmosféry se 
turnaj odehrával až do 18 hodin.  
Týmy z Náchoda zúročily své zkušenosti a obsadily první dvě místa. Další dvě příčky 
patřily domácím týmům. Pátí byli nováčci z Hradce Králové a šestý skončil smíšený 
tým domacích, kde tak trochu nefér bylo větší obsazení děvčat. Ale ani to jim nevzalo 
radost ze hry.  

Turnaj jsme uzavřeli společným posezením, kde se vše důkladně probralo a za 
doprovodu kytar se zpívalo i tančilo do pozdních hodin.  
Všem, kteří s turnajem pomáhali a přispěli cenami, patří velký dík.   

Leoš Ševc 

Dětský den - Voda nad zlato aneb hledej pentle pro vodníka 

Už jste někdy slyšeli o tom, že na bysterském koupališti žije vodník? Že ne? Tak si 
představte, že je to pravda. Jmenuje se Bystřina a se svou ženou, dcerou Bystřinkou 
a starou vodnickou babičkou tu v poklidu a nepozorovaně žijí již leta letoucí. Vodník 
Bystřina je dobrák od kosti, ale poslední dobou je často smutný a někdy i nazlobený. 
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Pozoruje totiž čím dál tím víc, že lidé si vody přestávají vážit, často ji různě znečišťují, 
a nebo s ní příliš plýtvají. Dokonce se nedávno tak rozčílil, že vzteky otrhal všechny 
pentličky na svém domečku a naházel je do koupaliště. Přes noc se mu to ale 
rozleželo a pentlí mu bylo líto. Vždyť je má tolik rád. No, jako každý vodník, že?  
Když si je však šel posbírat, nenašel ani jednu jedinou. To barevné vodní víly a 
skřítkové si je vzali. A tak byl Bystřina dál smutný.  
Naštěstí se brzy na to, v neděli 24. září, objevila na koupališti spousta šikovných dětí, 
které byly ochotné vodníkovi pomoci a všechny barevné pentličky mu získat od víl a 
skřítků zpátky. Samozřejmě to ale nebylo jen tak zadarmo. Děti musely plnit všelijaké 
zapeklité úkoly týkající se vody a při tom se seznamovaly s tím, k čemu všemu my 
vlastně vodu potřebujeme. A tak zalévaly květiny, napájely zvířátka, myly nádobí, 
hasily požár, lyžovaly, chytaly malé rybičky, musely přeplavat koupaliště ve člunu a 
dokonce i poznaly, že voda je také zdrojem energie. Po splnění úkolů získaly 
postupně všechny pentle zpět a mohly je pak navázat vodníkovi na jeho obydlí. Každý 
nakonec dostal odměnu od vodníkovy dcery Bystřinky. 

Jak jste jistě poznali, jednalo se o tradiční bysterský podzimní dětský den, který se 
tentokrát konal na koupališti. Velice nás těší, že oproti loňsku byla účast veliká, 
dokonce rekordní, kdy dorazilo 47 místních i přespolních dětí. Počasí nám naštěstí 
také přálo, a tak si děti mohly vše užít naplno a nakonec měly možnost si i zadovádět 
na skákacím hradu. A užily si to nejen děti, ale i všichni vodníci, vodní víly a skřítkové, 
kterým patří velký dík za obětavost a ochotu, se kterou se vrhli na přípravu svých 
masek i stanovišť. 
Tak se těšíme opět za rok v září!                                                         Romana Bartošová 

Bysterské posvícení 

Na první víkend v listopadu připadá bysterské posvícení. Letos bylo zpestřeno 
výstavou Jany Krásové pod názvem Když jsem byla maličká… Sám za sebe mohu 
říct, že to bylo velmi poutavé. Výstava obsahuje zajímavé exponáty, u kterých člověk 
někdy zavzpomíná a jindy žasne, protože jsou tu i zcela unikátní kousky. A pokud se 
na cokoliv zeptáte, Jana vám velmi ochotně povypráví, protože ke každému exponátu 
má takřka osobní vztah, zná jeho původ, historii a spoustu dalších zajímavostí i 
pikantností.    
V sobotu večer se uskutečnila posvícenská zábava pořádaná SDH Bystré. Kapela 
hrála velmi dobře, a tak více jak šedesát platících mohlo naplno využít tanečního 
parketu. Tentokrát se účastnilo poměrně hodně mladých, tak snad máme v budoucnu 
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o návštěvnost postaráno. V hospůdce bylo připravené i výtečné posvícenské menu, 
jen pondělní Zlatá hodinka už neměla takovou návštěvnost, na jakou jsme bývali 
zvyklí. 
V neděli odpoledne se uskutečnil na hřišti U Roboty nestárnoucí mač ženatí versus 
svobodní a díky větrnému počasí se mohlo do oblak vypustit i několik draků v rámci 
jakési novější tradice - Drakiády. Zatímco děti běhaly po okolních loukách, na hřišti 
se dvanáct nadšenců snažilo cosi tvořit s fotbalovým míčem.  

Po loňském suverén-
ním vítězství žena-
tých se letos hra 
svobodných výrazně 
zlepšila a díky téměř 
stoprocentní  úspěš-
nosti střelby šli svo-
bodní do přestávky s 
náskokem 3:1. Po 
přestávce se sice 
ženatí pustili do 
soupeře s velkou 
bojovností a prý 
taktikou, ale střelecké 
pokusy se bohužel 
zastavovaly na tyčce, 

břevně, nebo zásahem brankáře. Většina střel však končila mimo branku, a to i z 
vyložených šancí. Možná jim taktiku pokazila i rychlá dešťová bouře zhruba ve třetině 
druhého poločasu, která však nevyhnala ani několik zvědavých diváků. Svobodní 
doslova naplnili rčení „Nedáš! Dostaneš!“ a vyprovodili soupeře debaklem 7:1, ačkoliv 
samotný pohled na hru tomuto výsledku zcela neodpovídal. V konečném penaltovém 
rozstřelu se oba týmy  rozešly již smírně 2:2. 

Leoš Ševc 

Kdopak to zvoní?  

V pátek 10. listopadu se v obecní hospodě představil divadelní soubor F. A. Šubert 
Dobruška  s komedií Romana 
Krejčíře Kdopak to zvoní? v režii 
Jiřího Macha.  
Konverzační komedie nabitá 
vtipnými dialogy měla rychlý 
spád a brzy si podmanila pu-
blikum, které se svěle pobavilo.  
Jsme rádi, že o divadlo je v naší 
obci stále velký zájem. I tentokrát 
se totiž sál zcela zaplnil.      
 

Monika Drašnarová 
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Vítání občánků 

„Když narodí se maličký ...“ Těmito něžnými verši básníka Františka Hrubína v hu-
debním provedení byli letos v říjnu přivítání noví občánci naší obce se svými rodiči a 
blízkými. Slova přání starosty Leoše Ševce a tradiční společný přípitek s rozdáním 
drobných dárků doplnilo krátké představení naší mládeže pod vedením Romany 
Bartošové. Malí oslavenci se chovali vzorně, jako by tušili, že je to právě jejich den a 
oni ho mají řádně reprezentovat.  

Našim novým, malým občánkům Elen a Tadeáši Pirovým, Aleši Buluškovi, Jakubu 
Markovi a Davidu Synkovi přejeme krásné a bezstarostné dětství zaplněné 
rodičovskou láskou a spokojený, dlouhý život. Rodičům srdečně gratulujeme.   

Jana Krásová, SPOZ 
 foto Petra Poulová 

Koncert  

Memphissippi 
sounds 

17. 11. 2023 

Elada 
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Koncert ZUŠ                                                                                        

V pátek 24. listopadu vystoupilo v Eladě 
smyčcové trio Kareto a dechový orchestr ZUŠ 
B. Smetany N. Město nad Metují pod taktovkou 
pana ředitele Tomáše Hvězdy.  
Letos jsme žáky ZUŠ přivítali již podruhé a 
budeme rádi, pokud se nám podaří ve 
spolupráci se ZUŠ pokračovat a koncerty 
pořádat i v příštích letech. Mimo jiné i proto, že 
v orchestru hrají už čtyři Bysteráci: Jana 
Bartošová – příčná flétna, Lucie Bartošová – 
klávesy, František Haufer a Jiří Drašnar – bicí 
nástroje a perkuse. A neopomenu také zmínit, 
že ve smyčcovém triu hraje na violoncello „skorobysterák“ Tomáš Ševc. 

Letos se orchestr 
připravuje na soutěž 
dechových orchestrů 
ZUŠ, a tak předvedl 
pestrý program na-
příč různými žánry.  
O tom, že mělo 
vystoupení velký 
úspěch, svědčil i 
závěrečný standing 
ovation.  
 
Monika Drašnarová  

 

 

Cvičení žen 

každý čtvrtek  

v tělocvičně 
bývalé školy 
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Hasičské okénko 
V minulé zpravodaji jsem napsala všechny akce, které nás čekaly. Nyní se s vámi 
podělím o pár momentek, které stojí za to. Fotky jsou z třídenky v Jílovicích, ze 
soutěží, ze soustředění v Bystrém u Poličky a na Horalce ve Sněžném a z bazénu v 
Rychnově nad Kněžnou. 
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A co nás ještě čeká? 
 
14.12. 2023 - filmové odpoledne (bývalá škola) od 17.00 hodin 

  6.  1. 2014 - valná hromada (v hospůdce) od 14.00 hodin 

10.  2. 2024 - posezení se členy SDH Bystré v bývalé škole (občerstvení zajištěno)  
                      od 14.00 hodin 

17. 2. 2024 - hasičský ples od 20.00 hodin 
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Do 6. 1. 2024 přijímáme objednávky na NOVÁ TRIČKA pro členy SDH Bystré i 
pro příznivce, kteří nám chodí pomáhat na různé akce.  

Kontakt:  Marie Martinková - pošta Bystré v otevírací době  
       Dana Francové - tel. 728 816 562 ve večerních hodinách 

Uvádějte požadovanou velikost. Cena: 300,- Kč. 
 
Tímto vám za celý kolektiv ml. a st. hasičů a jejich vedoucích přejeme klidné prožití 
vánočních svátků a v novém roce 2024 hodně zdraví. 

  Dana Francová 
 

Zprávičky ze školky 
MŠ Trivium Plus Bystré se v týdnu 6. - 10. listopadu zapojila do projektu 
#jsemlaskavec. O jaký projekt se vlastně jedná? Happening #jsemlaskavec již 
sedmým rokem motivuje děti ve věku od 3 do 18 let, aby si vyzkoušely, jaké to je dělat 
dobro a rozdávat radost kolem sebe. Světový den laskavosti připadá na 13. listopadu. 
Myšlenka Týdne laskavosti nás nadchla a chtěli jsme, aby i děti v naší MŠ měly 
možnost si to vyzkoušet. Protože jak se říká: co se v mládí naučíš, ve stáří jako když 
najdeš ☺. No a taky: laskavosti není nikdy dost ☺. 
Základem celé akce bylo vymyslet, co laskavého a pro koho uděláme. Děti byly skvělé 
a to byste nevěřili, co vše vymyslely. Bylo to nádherné, inspirující i dojemné. 
Společně jsme upekli Laskavé sušenky, které jsme v průběhu týdne roznesli po obci 
a udělali tak radost některým obyvatelům Bystrého. 
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Dále děti vyráběly srdíčka pro naše paní kuchařky a také medaili pro pana školníka, 
který nám svačinky a obědy pravidelně vozí. Moc si jejich práce vážíme a děkujeme 
jim za to. Nesmělo chybět ani občerstvení v podobě zeleninového salátu, sladkého 
pohárku a obloženého talíře nejen pro paní kuchařky, pana školníka, ale také pro 
pana ředitele a paní učitelku Haničku, která se čerstvě stala babičkou. Děti se krásně 
do příprav zapojily a měly z výsledku velkou radost. 

Týden laskavosti jsme zakončili stylově, a to legendou o sv. Martinovi, který byl velmi 
laskavý a hodný člověk.  
Buďme k sobě laskaví, protože laskavosti není nikdy dost! ☺ 

 
 Za kolektiv MŠ paní asistentka Terezka    
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Co je nového na koupališti? 
Ohlédnutí za sezónou 2023  

Pro bysterskou kroniku se zaznamenává dění v jednotlivých letech. Některé 

věci jsou zajímavé, tak se zároveň objevují v Bysterském zpravodaji. 

Z facebookových stránek KOUPALIŠTĚ BYSTRÉ KOUPÁK byly získány 

podklady o areálu Koupaliště, který má od jara 2019 pronajatý Michal Macek. 

Nutno říci, že areál za tu dobu doznal mnoho změn a že „žije“. Vzpomínám si na 

pana Josefa Dusílka, který si svého času představoval, jak by tady mohl 

fungovat kemp. A dnes je to realita – v areálu je k dispozici pět nových 

čtyřlůžkových chatek Agawa a tři vybavené karavany. Jsou tu místa pro stany i 

vlastní karavany. Aby byli návštěvníci spokojení, je třeba stále něco vylepšovat. 

Spolupráci s obcí si nájemce pochvaluje, oceňuje podporu všech, kterým osud 

areálu není lhostejný. Ale možnosti finančních investic obce jsou omezené, a 

tak musí řadu úprav a věcí financovat nájemce ze svého. Je to neobvyklé, ale 

jinak by areál nevypadal tak, jak vypadá. Co se tedy změnilo v roce 2023?   

Rok 2023 byl rokem, ve kterém v areálu probíhaly stavební i terénní úpravy.  
Na bývalém parketu, to je nad slepičárnou, vznikla plocha. Prozatím je využita pro 
karavany, do budoucna by zde měl být kurt na plážový volejbal. Podařilo se zde 
zabudovat drenážku na odtok vody, která stéká z lesního porostu na tuto plochu.  
Dále se podařilo vyrovnat terén a zásypem štěrkové drtě zpevnit tuto plochu do 
budoucna. Drenáž, která zde byla zabudována, byla svedena do nově opravené 
kanalizační přípojky. 

  

Letošními novinkami v areálu jsou pódium a nově zrekonstruované sociální 
zařízení. 
Na jaře zásluhou několika nadšenců vyrostlo v dolní části areálu stálé pódium. 
Stávající sociální zařízení vně budovy šaten dosloužilo, a tak obec zakoupila dvě 
starší stavební buňky, na které nechala při jarní brigádě zhotovit zastřešení. V dalších 
úpravách už pokračoval nájemce areálu: v těchto buňkách vzniklo sociální zázemí 
pro ženy a muže. Vznikly v nich jak sprchové kouty, záchody, bidety, tak také prostory 
pro zázemí personálu. Bylo třeba opravit připojení vody a vyřešit elektřinu. 
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Na druhé straně areálu je opravená cesta. 
Bylo třeba obnovit část obecní cesty, která vede směrem ke Krahulci. Zde byly 
vytrženy a odstraněny nálety i nepořádek. Na tuto cestu byla navezena štěrkodrť a 
vršek byl zpevněn zbytkem frézingu ze hřiště. Cesta je tím pádem zpevněná a sjízdná 
pro případný příjezd k plážovému kurtu, popřípadě ke karavanům. Taktéž bylo třeba 
zpevnit parkovací plochu. 

  

Nesmíme zapomenout ani na běžné návštěvníky areálu a přilehlého koupaliště, 
tedy turisty, cyklisty i ty, co se přijdou koupat. 
Návštěvnost je velice závislá na počasí. Letos se za vstup do areálu vybíralo 30 Kč, 
od dětí do 7 let polovina. Do budoucna by bylo dobré začít s úpravami bazénu a 
prostor okolo, aby to zase nezarostlo plevelem a náletem. Měla by se dokončit úprava 
starého sociálního zařízení, které je situováno nad volejbalovým kurtem směrem ke 
kapličce. Od Ptáčkových si nájemce pronajal louku, na které by bylo možno do 
budoucna provozovat tábory a kempování, popřípadě rozšířit sportovní vyžití. 
V tomto roce s údržbou areálu pomohl Miloš Světlík, obecní pracovník. Velkým 
přínosem byla práce chlapů, kteří se zúčastnili podzimní brigády, kdy se podařilo 
zasypat terasy v okolí kolem chatek a pod nimi štěpkovou hmotou. Ta pocházela 
z okolí areálu. 

V průběhu jara a léta zde proběhla řada akcí, některé si připomeneme v naší 
malé fotogalerii. Jen ve zkratce Orlické ozvěny, již tradiční sraz Velorexů, retro 
disco, sraz Fabia a taky druhý ročník Antitalentfestu. Na konci léta proběhlo 
opékání pouťového prasátka, kterého se zúčastnilo odhadem 300 fanoušků 
pojídání této speciality. Co nás ještě na konci roku 2023 čeká? 
Před Vánocemi proběhne tradiční prodej kaprů a mezi svátky je v plánu zvěřinová 
kuchyně. Podrobnosti budou jako vždy na facebooku. 

Podle podkladů Michala Macka připravila Petra Poulová 
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Leden – otužování 

  

Únor – zvěřinový víkend. Červen – školní výlety. Červenec – sraz velorexů 

    

Srpen – Antitalent fest 

    

Říjen - volejbal 
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Snažím se udržet prodej vánočních stromků 
Rozhovor s panem Janem Bartošem  

Jan Bartoš pochází z Bystrého. Jako dítě bydlel se svými rodiči v domku čp. 103 pod 

„bučinským“ a „březinským“ kopcem. Později přestavěl dům čp. 68 po svých 

prarodičích (manželé Fišerovi) a v něm žije s manželkou Romanou, třemi dcerami 

Janou, Lucií a Lenkou a dvěma syny – dvojčaty Petrem a Tomášem.   

Opravdu jsi v Bystrém strávil celý život? 
Ano, je to tak a nikdy mě ani nenapadlo, že bych chtěl bydlet někde jinde. Školka byla 
za nás nejblíž v Bačetíně, na základku jsem pak jezdil 8 let do Dobřan. Poté 4 roky 
na Gymnáziu v Dobrušce a 2 roky na Obchodní akademii v Kostelci nad Orlicí. Pak 
jsem ještě zkusil tříletý ekonomický obor na Lesnické fakultě České zemědělské 
univerzity v Praze, kde se mi natolik zalíbilo, že jsem si nakonec dálkově dodělal 
magisterské i doktorandské studium, oboje se zaměřením na pěstování lesa.   

Bystré také každý den opouštíš kvůli svému zaměstnání. Kde pracuješ? 
Po škole jsem nastoupil u Lesů Janeček na obchodu a několik měsíců jsem pracoval 
i na pile v Sedloňově. Pak jsem si našel práci ve Výzkumném ústavu lesního 
hospodářství a myslivosti v Opočně a pracuji zde i nyní. V zaměstnání se specializuji 
na obnovu lesa a zalesňování, v dnešní době se zaměřením na klimatickou změnu a 
kůrovcovou kalamitu. Starám se o několik trvalých výzkumných ploch, ze kterých 
shromažďujeme a vyhodnocujeme získané údaje. Také se věnuji poradní činnosti pro 
vlastníky lesů. Práci v Opočně jsem opustil mezi roky 2012 – 2018, kdy jsem využil 
nabídky práce u Lesů ČR jako revírník. Jsem moc rád za tuto zkušenost, kdy jsem 
mohl poznat lesy spravované státem od Náchoda až po Šerlich. To „papírování“ je  
u státního podniku však doopravdy nepředstavitelné, proto když přišla nabídka, abych 
se vrátil do Opočna, tak jsem ji využil.  

Pět potomků musí být časově náročná 
záležitost ☺.  
Že se nám poštěstí mít tolik dětí, tomu bych 
dříve nikdy nevěřil a je to pro mě takový malý 
zázrak. Děti mi dělají velkou radost a já se 
snažím, aby byla pro mě rodina vždy na prvním 
místě. Mám štěstí, že jsem našel pracovitou a 
energickou manželku, která toho zvládne 
hodně sama v práci o rodinu a domácnost, a já 
si můžu jít v klidu do lesa ☺.  

Máš čas na nějaké koníčky? 
Mým současným největším koníčkem je 
myslivost, která vytlačila požární sport, jemuž 
jsem se věnoval od dětství. Od roku 2001 jsem 
členem Mysliveckého spolku Bystré – 
Dobřany, kde se mimo jiné také snažím o za-
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pojení myslivců do dění v obci, např. pořádáním mysliveckého plesu či otevřením 
myslivecké chaty na Bučině při pálení čarodějnic. Také trochu včelařím a zkouším 
hrát na borlici a na trubku. Kdybych si měl vybrat sport číslo jedna, tak je to pro mě 
hokej, a tak si teď na stará kolena plním sen, a jezdím si občas zahrát na stadion do 
Nového Města. V minulosti jsem si také párkrát zahrál divadlo s bysterskými 
ochotníky. 

  
Při dětském dni v září 2022, který se konal ve spolupráci s bysterskými myslivci 

Ve hře Deskový statek (2009) 

Chci se zeptat také na tvoji práci pro obec. Co vlastně pro obec děláš? 
Jsem už čtvrté volební období členem obecního zastupitelstva (2022, 2018, 2010 a 
2006) a starám se o obecní lesy.  

Obec má nějaké lesy? 
Obec Bystré vlastní 34 ha lesa. Ten jí byl navrácen v restituci v roce 1993 od 
Východočeských státních lesů. Většina lesního majetku se rozprostírá na 
Bysterských Dolech na západním svahu nad potokem Dědina. Malá část se pak 
nachází v „Kuchyňkách“ a u bysterského koupaliště. Z popsané polohy obecních lesů 
vyplývá, že se jedná většinou o velmi svažitý terén, který komplikuje hospodaření.  

Kdo se o obecní lesy staral před tebou? 
O obecní lesy pečoval po jejich navrácení obci pan Jaroslav Marek z Bystrého č. p. 
80. Ze zdravotních důvodů musel tuto činnost ke konci roku 2000 ukončit. Od roku 
2001 o lesy obce Bystré pečuji já. Pouze v letech 2015 - 2017 mne z důvodu 
zaměstnání u státního podniku Lesy ČR formálně nahradil Ing. Richard Poláček.   

Jak je to s těžbou dřeva v posledních letech? 
Přibližně již od roku 2016, kdy v důsledku kůrovcové kalamity začala klesat cena 
smrkové kulatiny, byly omezeny mýtní úmyslné těžby v obecním majetku. Prováděny 
byly pouze nejnutnější výchovné těžby a nahodilé těžby, které naštěstí nebyly 
významné rozsahem. Změna nastala v roce 2021, kdy v souvislosti s nárůstem ceny 
smrkové kulatiny začaly být realizovány mýtní těžby nejstarších porostů. Výtěžek 
z těchto těžeb je směřován na umoření dluhu čerpaného na rekonstrukci obecní 
hospody. V roce 2021 tak bylo vytěženo 381 m3 s celkovou tržbou necelých 531 tis. 
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Kč. V roce 2022 bylo vytěženo 403 m3 s celkovou tržbou za dřevo ve výši 658 tis. Kč. 
S mýtní těžbou bychom chtěli pokračovat i v dalších letech, s přihlédnutím k aktuální 
ceně dřeva.  

   
Výsadba dubové aleje okolo fotbalového hřiště v roce 2019 ve spolupráci s MS Bystré – Dobřany 

 Při svěcení obecních symbolů 27. 8. 2006 nesli novou vlajku obce zástupci myslivců 

Co tato práce obnáší? 
Hlavním náplní péče o obecní lesy je kontrola jejich zdravotního stavu. V dnešní době 
je to navíc zdůrazněno probíhající kůrovcovou kalamitou. Když se totiž dříví těží jako 
kůrovcové, přichází vlastník o značnou část zisku. Mimo této kontroly je to pak péče 
o mladé lesní porosty po obnově lesa. Důležité jsou i navazující výchovné zásahy 
(prořezávky, probírky) tak, aby byl les stabilní. Snažím se také využít v maximální 
míře dotací, které jsou na hospodaření v lese poskytovány. 

Lze si od obce pořídit i palivové dříví? 
Ano, i když v posledních letech také sleduji menší zájem o samovýrobu palivového 
dřeva. Buď si lidé pořídili např. tepelné čerpadlo, nebo si raději nechají palivo dovézt 
až na dvůr v polínkách.  

Nesmíme zapomenout na vánoční stromečky z obecního lesa… 
Prodej vánočních stromků se snažím stále udržet. Jedná se o stromky z prořezávky, 
tzn. z výchovného zásahu, při kterém je třeba snížit hustotu porostu. Každý si musí 
uvědomit, že se nemůžeme srovnávat s kvalitou stromků z plantáží. Pro mne je 
stromky obtížnější vybírat také proto, že smrku sázíme čím dál méně. Více se využívá 
přirozená obnova, tzn. stromky z náletu, které nejsou rostlé v pravidelných 
rozestupech. Stromky pak prodáváme za výrazně nižší cenu.  

A kdy si můžeme stromek pořídit letos? 
Letos se budou stromky prodávat u skladové haly v pondělí 11. prosince. 
 
Děkuji za rozhovor.  

Připravila Petra Poulová, foto rodinný archiv a archiv kroniky 
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Kaple sv. Jana Nepomuckého v Bystrém 
Zajímavosti z historie bysterské kapličky – 2. část 

Kaplička a starý hřbitůvek, který se nacházel hned za ní, jsou nejstaršími památkami 
v naší obci. 

 

Popis míst z konce 18. století 
Ke konci 18. století v době, než byla ze spodku zvonice zřízena kaple, navštívil tato 
místa historik Adolf Popelka, rodák z Bohdašína, a popsal tato místa v časopise Od 
kladského pomezí: 

„Kaple zřízená v roce 1893 ze zděného (kamenného) spodku bývalé zvonice, 
podobné zvonicím dosud zachovalým v Bílém Újezdě, Krčíně, Černčicích či Sla-
voňově, stojí v popředí zašlého hřbitůvku, v jehož středu stával neveliký dřevěný 
kostelík. Půdorys dosud možno 
určiti, byl menší než slavoňovský 
(podle kronikáře Balcara byl velký 
15x15 loket, tj. 9x9 m). Až do 
přetvoření kamenného spodku 
v kapli byla omítka ze zdí 
ponejvíce odrolena, mezi kameny 
rostla tráva a netřesk a na vrcholu 
zdi bujely divizny, zářící jako zlaté 
svíce v slunečním jasu. 
Nad vchodem visel zvětralý 
prkenný kříž s kusem od rezu 
rozežraného plechu, představují-
cím tělo Kristovo, který za větru 
vrzal a skřípal, že to bylo slyšet v 
celém údolí. 
Na straně protější, zadní, byl dveřní otvor ve zdi nad branou, kudy se asi dříve 
z dřevěného schodiště a pavláčky (podobně jako ve Slavoňově) vystupovalo ke 
zvonům, umístěným v prkenném bednění v trámoví. 
Tento dveřní a vnitřní prostor zvonice byl vyplněn lidskými lebkami a kostmi. Bývalo 
tu neveselo i ve dne a za noci, kdo nemusel, tudy nešel.“ 

Hřbitůvek 
„Hřbitůvek byl posázen několika řadami drobných třešní – ptáčnic, tu a tam na 
některém rovu stál ještě nakloněný dubový nebo železný kříž, na plechové rezaté 
tabulce nečitelný nápis. Leckde ještě živořil keř bílých nebo červených růží, boží 
dřevec, máta nebo pomněnky na zapadlém hrobě. Kolem někdejší ohrady, která asi 
byla z dřevěných tesů, rostly různé křoviny, černý a červený bez, ptačí zob, psí víno, 
divoký chmel, nejvíce však kopřivy, divizna, vrátička, černobýl a dlouhá metlice.“ 
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Popis míst z obecní kroniky (1972) 
Dřevěná kostnice stávala v pravém rohu hřbitůvku, a když sešla, dávali kosti do 
spodní části zvonice. Na Kostelišti, jak se tady říkalo, se pravděpodobně pochovávalo 
až do r. 1720, kdy byl postaven nynější kostel v Bystrém. 
V roce 1892 vyšlo nařízení, že se kosti nesmějí ukládat do kostnic, ale musí se 
zakopat. V té době se tak asi stalo i u staré zvonice a kosti jsou údajně zakopány asi 
5 metrů za kapličkou. Hrob byl ještě v roce 1972 znatelný. 
Roku 1892 nechal farář Barvíř upravit zbytek zvonice na kapli. Průchod byl na zadní 
straně zazděn, jen v hořejší části bylo necháno okénko. Na vrchu střechy byla 
zhotovena zvonička na 4 sloupcích. Vpředu byly zavěšeny dvoukřídlé obloukové 
dveře podle klenutí bývalého vchodu. 
Hřbitůvek byl roce 1972 zarostlý vysokou travou, jen nějaké keře či třešeň ptáčnice 
zůstaly jako upomínka na doby minulého století. V pozadí byl krásný buk a břízky.  
Ve výklenku na zadní stěně byla dřevěná socha sv. Jana Nepomuckého asi jeden 
metr vysoká. Dle farní kroniky vytvořil tuto sochu pražský sochař Josef Krejčík, stála 
56 zlatých. Kolem roku 1970 jí někdo rozsekl hlavu a pak se úplně ztratila. I oltářík byl 
rozkraden.  

   

Foto červenec 2023 – pohled zepředu, pohled dovnitř, pohled zezadu 

Popis míst dnes (červenec 2023, doplnění listopad 2023) 
Ke kapličce vede ve svahu stezka od silnice. Kolem ní rostou břízy. Před kapličkou 
jsou dvě lípy, další jsou vysázené podél silnice k Bystrému (odhadem dvacetileté), 
takže kapličku není ze silnice dobře vidět.  
V roce 2023 se jedná o převodu pozemků okolo kapličky z farnosti na obec, neboť 
kaple chátrala a pozemky okolo nikdo neudržoval. Fasáda je mírně poškozená, 
naposledy byla opravovaná v roce 1999 po ukončení opravy fasády bysterského 
kostela.  
Chcete-li kapličku vyfotit, musíte chvíli hledat místo mezi stromy tak, aby byla vidět. 
Do kapličky zatéká, stále se dá dovnitř nahlédnout sklem ve dveřích, které zvenku 
chrání černá mříž. Při pohledu dovnitř narazíte na protější straně na půlkruhové 
okénko. Spodní část vlivem vlhkosti zezelenala, omítka je oprýskaná. Vlevo nahoře 
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jsou k rozeznání andělíčci, vpravo je stále 
malba sv. Jana Nepomuckého, spodní část 
je již odloupána. Při pohledu zezadu jsou 
nad okénkem zazděné dveře. 
Vedle červených dveří visí cedulka z roku 
1973 s informacemi o tomto místě. Text byl 
ale velice špatně čitelný, proto byla v tomto 
roce cedule nahrazena novou.  
 
 
 

V červenci 2023 bylo okolí kaple vysekané asi do vzdálenosti 10 metrů. Pozemek 
dále od kaple je zarostlý keři a travinami do výše metru, nejde tudy projít.  

  
Foto z července a z listopadu 2023 

Na sv. Martina uspořádala místní farnost brigádu, kterou organizovala paní Gerlinda 
Povolná. Účastnilo se jí na 25 občanů Bystrého i Janova včetně pana faráře. Vyčistil 
se celý zbývající prostor od náletového porostu, takže pozemek od kapličky až k lesu 
je nyní čistý.  

 
Pokračování příště 

Podle obecní kroniky připravila Petra Poulová, kronikářka obce 
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Letos přijel Martin na bílém koni: na 
dopolední brigádu u kapličky bylo počasí 
téměř slunečné, navečer začalo 
poprchávat, později padal déšť se 
sněhem. Kolem jedenácté hodiny večerní 
bylo vše pokryto tenounkou vrstvičkou 
sněhu. V neděli ráno již sníh většinou 
roztál… 

Foto 11. 11. 2023 v 11:00 večer 
Petra Poulová, kronikářka obce 

 

 
Poznáte kostely z obrazů Josefa Kejvala? 

  

První obraz byl namalován v roce 2016 v obci, ve které žije 747 obyvatel. První 
nápovědou je, že po reorganizaci státní správy k 1. červenci 1960 se tato obec 
sloučila s Houdkovicemi, Zádolím a Záhornicí v jeden správní celek a stala se sídlem 
místního národního výboru. Obec se připomíná poprvé v roce 1388, větší část vsi již 
v této době byla příslušenstvím panství opočenského, později k tomuto panství patřila 
celá ves. Druhou nápovědou pro odhalení názvu obce by mohla být informace, že i 
jméno obce spadá do dob jejího založení. Malé obce v blízkosti lesů i jednotlivá 
stavení se chránila před dravou zvěří hustými trnitými (!) ploty. Teď už musí být jasné, 
o kterou obec se jedná. K obci patří neodmyslitelně i polní letiště. Po trpké zkušenosti 
z povodní v roce 1998 byla dokončena v roce 2003 ochranná hráz – POLDR. V obci 
je rekonstruovaná kaple sv. Jana. Na obraze je evangelický kostel, který byl vystavěn 
v letech 1902 - 1904 s pomocí sbírek dárců a švýcarských přátel evangelíků. Kostel 
byl prodán v r. 2007 soukromé osobě. V současné době je kostel stále ve stavu, v  
jakém byl postaven. 
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Obec, ve které vznikl v roce 2015 druhý obraz, se nachází v jižní části okresu Náchod. 
Obec geograficky a turisticky patří do Kladského pomezí a leží v podhůří Orlických 
hor. Cestou z Nového Města nad Metují do Českého Meziříčí ji nemůžete minout. 
Počet obyvatel se pohybuje okolo 1000. Roku 1371 držel obec Sezima z Dobrušky. 
V roce 1409 je v majetku pana Vítka z Černčic. V roce 1503 se za Jana Černčického 
z Kácova obec dostala k Novému Městu nad Metují. S tímto městem má obec 
společnou řeku ve svém názvu. Dominantou obce je areál, který je namalován na 
obraze: vpravo budova fary, vzadu kostel sv. Mikuláše a hlavním motivem je 
renesanční zvonice z roku 1605. Věžní hodiny byly instalovány v r. 1849, údajně byly 
darovány ze zámku v Novém Městě nad Metují. 
Zajímavostí z okolí jsou Zbytka. Jde o ojedinělou přírodní rezervací v celých 
severovýchodních Čechách, kde roste vzácná chráněná květena. Zde se nacházelo 
i známé a pověstmi opředené bezedné jezírko, o kterém se píše v románu Aloise 
Jiráska Temno. Prameny dávající cca 100 litrů/sec křišťálové vody se stálou teplotou 
zanikly s výstavbou vodovodu pro Hradec Králové v 90. letech 20. století. 

  
 

Připravila Petra Poulová  

Řešení:  

1) Trnov, info a foto https://www.trnov.cz/obec-trnov 

2) Bohuslavice, info a foto https://www.bohuslavice.com/nase-obec/pamatky-v-obci/ 
 

 

 
V letošním roce slaví svá významná životní jubilea také 
 

 

Václav Šubrt  Edita Krpálková 
 
 

Přejeme pevné zdraví a hodně štěstí. 
 

https://www.trnov.cz/obec-trnov
https://www.bohuslavice.com/nase-obec/pamatky-v-obci/
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****** 

Vydala obec Bystré. 
Vychází jako čtvrtletník, pro občany Bystrého zdarma. 

Toto číslo vyšlo 5. 12. 2023 nákladem 150 výtisků. 
Autorem neoznačených příspěvků je redakce. 

Vaše příspěvky, postřehy a náměty do dalšího zpravodaje 
můžete odevzdávat na OÚ, u Drašnarů č. p. 112 

nebo na monika.drasnarova@seznam.cz do 20. 4. 2024 

****** 

10. prosince 
neděle 

Vánoční besídka 
obecní hospůdka od 15:30 

11. prosince 
pondělí 

Prodej vánočních stromků 
skladová hala 15:00 - 16:00 

13. prosince 
středa 

Veřejné zasedání obecního zastupitelstva 
obecní hospůdka od 19:30 

22. - 23. 
prosince 

Prodej vánočních kaprů 
areál Koupaliště 10:00 - 18:00, možnost občerstvení, speciality z udírny 

23. prosince 
sobota 

Vánoční troubení 
před bývalou školou od 17:00 

24. - 26. 
prosince 

 

24. 12. v 8:15 - 4. neděle adventní, v 16:00 - Půlnoční mše 
25. 12. v 9:00 - Slavnost Narození Páně 
26. 12. v 9:00 - Svátek sv. Štěpána 
kostel sv. Bartoloměje 

6. ledna  
sobota 

Tříkrálová sbírka 

6. ledna  
sobota 

Výroční schůze SDH 
obecní hospůdka 

17. ledna  
středa 

Veřejné zasedání obecního zastupitelstva 
zasedací místnost OÚ od 19:30 

20. ledna  
sobota 

Myslivecký ples 
obecní hospůdka od 20:00, hudba: Zeus 

14. února 
středa 

Veřejné zasedání obecního zastupitelstva 
zasedací místnost OÚ od 19:30 

17. února  
sobota 

Hasičský ples 
obecní hospůdka od 20:00 

18. února  
neděle 

Dětský maškarní karneval 
obecní hospůdka 

24. února  
sobota 

Turnaj ve stolním tenise O pohár vítězného února 
obecní hospůdka 

čtvrtky 
 

Cvičení žen od 19:15 
tělocvična bývalé školy 

mailto:monika.drasnarova@seznam.cz

